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PROTOKÓŁ NR 14/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

BO.0022.10.2015 

 

PROTOKÓŁ NR  14/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim 

w dniu 25 marca 2015r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku w sprawie zmiany planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku na rok 2015. 

5.2. Informacja Przewodniczącej Komisji Konkursowej o wynikach postępowania konkursowego 

dot. wyboru kandydata na stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

5.3. a) Wniosek Zarządu Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING” o wsparcie wyjazdu 

zawodniczek Szkółki na turniej  piłki nożnej dziewcząt, który odbywać się będzie w dniach  

20 – 21 czerwca 2015r. na Słowacji poprzez dofinansowanie kosztów zakwaterowania  

i wyżywienia oraz przekazanie materiałów promocyjnych – zajęcie stanowiska. 

b) Wniosek Zarządu Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING” o wsparcie wyjazdu 

Żaków i Orlików na Międzynarodowy Turniej Piłki Nożnej „Liptov Champions Master Cup”, 

który odbędzie się w dniach 27 – 28 czerwca 2015r. na Słowacji poprzez dofinansowanie 

kosztów zakwaterowania i wyżywienia oraz przekazanie materiałów promocyjnych – zajęcie 

stanowiska. 

5.4. Wniosek Uczniowskiego Klubu Sportowego „Tążyna” przy Publicznym Gimnazjum Nr 2  

w Zespole Szkół Specjalnych Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie ufundowania 

ciepłego posiłku dla uczestników XII Mityngu Lekkoatletycznego „Zwinne Misie” dla dzieci  

i młodzieży – uczniów szkół specjalnych z terenu województwa kujawsko – pomorskiego  

– zajęcie stanowiska.  

5.5. Oferta Stowarzyszenia „Partnerstwo dla Ziemi Kujawskiej” w sprawie wsparcia zadania pn. 

„Teatr łagodzi obyczaje – promocja teatru amatorskiego na terenie powiatu aleksandrowskiego” 

poprzez zakup sprzętu nagłaśniającego – zajęcie stanowiska. 

5.6. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie przyznania 

pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego dla nauczyciela zatrudnionego w Liceum 

Ogólnokształcącym w Ciechocinku – zajęcie stanowiska. 

5.7. Wnioski komisji Rady Powiatu. 

5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia zasad udzielania dofinansowania 

osobom niepełnosprawnym ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych zadań z zakresu rehabilitacji społecznej od 2015r. 

5.9. Informacja przewodniczącej komisji przetargowej o przeprowadzonym postępowaniu 

przetargowym na „Budowę Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim” 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad. 1. 

Pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim. Witam członków Zarządu Powiatu, Wicestarostę pana Wojciecha 

Marjańskiego, członka Zarządu pana Lotfi Mansoura, panią Skarbnik i pana Sekretarza.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 9:00. 

 

 

Ad. 2. 

Pan Dariusz Wochna – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie 

Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Dariusz Wochna  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 13/2015 z posiedzenia Zarządu 

Powiatu z dnia 19 marca 2015r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 13/2015  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 19 marca 2015r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 13/2015  z posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 19 marca 2015r. 

 

 

Ad 4. 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.6. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie przyznania 

pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego dla nauczyciela zatrudnionego w Liceum 

Ogólnokształcącym w Ciechocinku – zajęcie stanowiska. 

5.7. Wnioski komisji Rady Powiatu. 

5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia zasad udzielania dofinansowania 

osobom niepełnosprawnym ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych zadań z zakresu rehabilitacji społecznej od 2015r. 

Czy są inne wnioski o zmianę porządku?  

 

Pan Wojciech Marjański – proponuję rozszerzyć porządek o punkt: 

5.9. Informacja przewodniczącej komisji przetargowej o przeprowadzonym postępowaniu 

przetargowym na „Budowę Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim” 

 

Pan Dariusz Wochna – kto jest za przyjęciem dzisiejszego porządku posiedzenia z jego 

rozszerzeniem o punkty 5.6., 5.7., 5.8., 5.9.? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, przyjął porządek posiedzenia.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku w sprawie zmiany planu finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku na rok 2015. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.1. Informacja Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku w sprawie zmiany planu finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku na rok 2015. 

Pani Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku 

przekazała informację o zmianie planu finansowego zakładu, w tym planu inwestycyjnego na rok 

2015. Zmiana planu finansowego dotyczy kosztów. Z przedłożonej informacji wynika, że koszty 

planowane na 2015r. wymagają korekty w postaci przesunięcia między ich rodzajami w związku  

ze zdarzeniami powstałymi w trakcie realizacji planu, których nie można było przewidzieć  

w momencie jego sporządzenia i zatwierdzenia w grudniu 2014r. Zmiana ta wiąże się  

z koniecznością wypłaty odprawy pośmiertnej, odprawy rentowej oraz ekwiwalentów za 

niewykorzystany urlop wypoczynkowy, a także z podwyżką wynagrodzeń. Zmiana planu 

finansowego nie powoduje zwiększenia ogólnej zaplanowanej kwoty kosztów w 2015r. 

Zmiana planu finansowego została pozytywnie zaopiniowana przez Radę Społeczną w dniu  

17 marca 2015r. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku w sprawie zmiany planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo 

– Opiekuńczego w Raciążku na rok 2015. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku w sprawie zmiany planu finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku na rok 2015. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 23 marca 2015r. znak: 

PS.8023.4.2015 wraz z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku z dnia 17 marca 2015r. l.dz. 258.2015 w sprawie zmiany planu 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku na rok 

2015, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.2. Informacja Przewodniczącej Komisji Konkursowej o wynikach postępowania 

konkursowego dot. wyboru kandydata na stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.2. Informacja Przewodniczącej Komisji 

Konkursowej o wynikach postępowania konkursowego dot. wyboru kandydata na stanowisko 

Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 

Komisja konkursowa na posiedzeniu w dniu 20 marca 2015r. dokonała oceny formalnej złożonych 

ofert i postanowiła dopuścić do kolejnego etapu konkursu 2 kandydatów, którzy złożyli dokumenty 

aplikacyjne. Następnie komisja przeprowadziła indywidualne rozmowy z kandydatami i dokonała 

wyboru kandydata w osobie pani Ewy Winczyk. Zgodnie z regulaminem przeprowadzenia 

postępowania konkursowego wybór kandydata nastąpił bezwzględną większością głosów  

w pierwszym głosowaniu. 

Zgodnie z §15 ust. 3 rozporządzenia Ministra Zdrowia z dnia 6 lutego 2012r. w sprawie sposobu 

przeprowadzania konkursu na niektóre stanowiska kierownicze w podmiocie leczniczym 

niebędącym przedsiębiorcą, podmiot, który ogłosił konkurs tj. Zarząd Powiatu w Aleksandrowie 

Kujawskim w terminie nie dłuższym niż 14 dni od dnia posiedzenia komisji konkursowej 

powiadamia o wynikach konkursu osoby, których kandydatury były rozpatrywane. W związku  

z tym, wnoszę o upoważnienie Starosty do poinformowania kandydatów, w imieniu Zarządu 

Powiatu, o wynikach konkursu. 

Zgodnie z §8 ust. 2 rozporządzenia w terminie 14 dni od dnia wybrania przez komisję konkursową 

kandydata, do podmiotu, który ogłosił konkurs tj. do Zarządu Powiatu mogą wpłynąć wnioski  

o unieważnienie postępowania konkursowego. W związku z tym, zawarcie umowy z kandydatem 

wybranym w drodze konkursu może nastąpić po upływie niniejszego terminu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję upoważnić Starostę Aleksandrowskiego do 

poinformowania kandydatów o wynikach konkursu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Przewodniczącej Komisji Konkursowej o wynikach 

postępowania konkursowego dot. wyboru kandydata na stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. 

Lecznictwa Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku  

i upoważnił Starostę Aleksandrowskiego do poinformowania kandydatów o wynikach konkursu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Przewodniczącej Komisji Konkursowej z dnia 23 marca 2015r. znak: 

Pe.2111.2.2014/2015 o wynikach postępowania konkursowego dot. wyboru kandydata na 

stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3. a) Wniosek Zarządu Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING” o wsparcie 

wyjazdu zawodniczek Szkółki na turniej  piłki nożnej dziewcząt, który odbywać się będzie 

w dniach 20 – 21 czerwca 2015r. na Słowacji poprzez dofinansowanie kosztów 

zakwaterowania i wyżywienia oraz przekazanie materiałów promocyjnych – zajęcie 

stanowiska. 

b) Wniosek Zarządu Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING” o wsparcie 

wyjazdu Żaków i Orlików na Międzynarodowy Turniej Piłki Nożnej „Liptov Champions 

Master Cup”, który odbędzie się w dniach 27 – 28 czerwca 2015r. na Słowacji poprzez 

dofinansowanie kosztów zakwaterowania i wyżywienia oraz przekazanie materiałów 

promocyjnych – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.3. a) Wniosek Zarządu Aleksandrowskiej 

Szkółki Piłki Nożnej „VIKING” o wsparcie wyjazdu zawodniczek Szkółki na turniej  piłki nożnej 

dziewcząt, który odbywać się będzie w dniach 20 – 21 czerwca 2015r. na Słowacji poprzez 

dofinansowanie kosztów zakwaterowania i wyżywienia oraz przekazanie materiałów 

promocyjnych. 

Prezes Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING” zwrócił się o dofinansowanie do kosztów 

związanych z zakwaterowaniem i wyżywieniem zawodniczek Szkółki podczas turnieju  piłki 

nożnej dziewcząt, który odbywać się będzie w dniach 20 – 21 czerwca 2015r. na Słowacji oraz 

przekazanie materiałów promocyjnych. 

Proponuję przekazać materiały promocyjne - 10 albumów i 10 opasek odblaskowych. Natomiast  

w  kwestii dofinansowanie kosztów zakwaterowania i wyżywienia zająć stanowisko w późniejszym 

terminie, po rozważeniu możliwości finansowych. Przedsięwzięcie to warte jest wsparcia.  

Na najbliższej sesji Rady Powiatu, będą dokonywane zmiany w budżecie powiatu. Zarząd Powiatu 

w przedłożonym Radzie projekcie uchwały zmieniającej budżet nie wniósł o zwiększenie środków 

na sport. Przy kolejnych zmianach budżetowych rozważymy możliwość zwiększenia środków na 

sport. 

Czy są pytania, uwagi, inne propozycje? Nie widzę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, rozpatrzył wniosek Zarządu Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING”  

o wsparcie wyjazdu zawodniczek Szkółki na turniej  piłki nożnej dziewcząt, który odbywać się 

będzie w dniach 20 – 21 czerwca 2015r. na Słowacji i postanowił przekazać materiały promocyjne - 

10 albumów i 10 opasek odblaskowych. Zarząd Powiatu, postanowił zająć stanowisko w kwestii 

dofinansowanie kosztów zakwaterowania i wyżywienia w późniejszym terminie, po rozważeniu 

możliwości finansowych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.3. b) Wniosek Zarządu Aleksandrowskiej 

Szkółki Piłki Nożnej „VIKING” o wsparcie wyjazdu Żaków i Orlików na Międzynarodowy Turniej 

Piłki Nożnej „Liptov Champions Master Cup”, który odbędzie się w dniach 27 – 28 czerwca 2015r. 

na Słowacji poprzez dofinansowanie kosztów zakwaterowania i wyżywienia oraz przekazanie 

materiałów promocyjnych. 
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Prezes Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING” zwrócił się o dofinansowanie do kosztów 

związanych z zakwaterowaniem i wyżywieniem zawodników Szkółki Żaków i Orlików podczas  

Międzynarodowego Turnieju Piłki Nożnej „Liptov Champions Master Cup”, który odbędzie się  

w dniach 27 – 28 czerwca 2015r. na Słowacji oraz przekazanie materiałów promocyjnych. 

Tej samej treści wniosek został skierowany do Przewodniczącej Rady Powiatu pani Renaty Golec, 

która przekazała go według właściwości do Zarządu Powiatu. 

Proponuję przekazać materiały promocyjne – 20 albumów i 20 opasek odblaskowych. Natomiast  

w kwestii dofinansowanie kosztów zakwaterowania i wyżywienia zająć stanowisko w późniejszym 

terminie, po rozważeniu możliwości finansowych. 

Czy są pytania, uwagi, inne propozycje? Nie widzę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, rozpatrzył wniosek Zarządu Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING” o 

wsparcie wyjazdu Żaków i Orlików na Międzynarodowy Turniej Piłki Nożnej „Liptov Champions 

Master Cup”, który odbędzie się w dniach 27 – 28 czerwca 2015r. na Słowacji i postanowił 

przekazać materiały promocyjne – 20 albumów i 20 opasek odblaskowych. Zarząd Powiatu, 

postanowił zająć stanowisko w kwestii dofinansowanie kosztów zakwaterowania i wyżywienia w 

późniejszym terminie, po rozważeniu możliwości finansowych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 23 marca 2015r. znak: 

PS.3153.10.2015 wraz z wnioskiem Zarządu Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING”  

z dnia 18 marca 2015r. o wsparcie wyjazdu zawodniczek Szkółki na turniej  piłki nożnej dziewcząt 

na Słowacji, stanowi załącznik do protokołu. 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 23 marca 2015r. znak: 

PS.3153.11.2015 wraz z wnioskiem Zarządu Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING”  

z dnia 18 marca 2015r. o wsparcie wyjazdu Żaków i Orlików na Międzynarodowy Turniej Piłki 

Nożnej „Liptov Champions Master Cup”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Wniosek Uczniowskiego Klubu Sportowego „Tążyna” przy Publicznym Gimnazjum 

Nr 2 w Zespole Szkół Specjalnych Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

ufundowania ciepłego posiłku dla uczestników XII Mityngu Lekkoatletycznego „Zwinne 

Misie” dla dzieci i młodzieży – uczniów szkół specjalnych z terenu województwa kujawsko 

– pomorskiego – zajęcie stanowiska.  

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.4. Wniosek Uczniowskiego Klubu Sportowego 

„Tążyna” przy Publicznym Gimnazjum Nr 2 w Zespole Szkół Specjalnych Nr 3 w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie ufundowania ciepłego posiłku dla uczestników XII Mityngu 

Lekkoatletycznego „Zwinne Misie” dla dzieci i młodzieży – uczniów szkół specjalnych z terenu 

województwa kujawsko – pomorskiego.  

Prezes Uczniowskiego Klubu Sportowego „Tążyna” przy Publicznym Gimnazjum Nr 2 w Zespole 

Szkół Specjalnych Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim zwrócił się do Zarządu Powiatu  

o ufundowania ciepłego posiłku dla uczestników XII Mityngu Lekkoatletycznego „Zwinne Misie” 
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dla dzieci i młodzieży – uczniów szkół specjalnych z terenu województwa kujawsko – 

pomorskiego. Impreza ta corocznie cieszy się dużym zainteresowaniem. Reprezentacje przyjeżdżają 

z odległych miejscowości naszego województwa. Jest to cykliczna impreza. 

Wnioskodawca przystąpił do otwartego konkursu ofert na wykonanie zadań publicznych 

związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2015r. w zakresie kultury fizycznej, 

sportu i turystyki pod nazwą: „Upowszechnianie i rozwój kultury fizycznej, sportu dzieci  

i młodzieży oraz turystyki” i otrzymał na realizację zadania wsparcie w wysokości 1.000zł.  

Z otrzymanej w ramach konkursu dotacji nie mogą być pokrywane wydatki związane  

z wyżywieniem uczestników mityngu.  

W związku z tym, proponuję pozytywnie rozpatrzył wniosek Uczniowskiego Klubu Sportowego 

„Tążyna” przy Publicznym Gimnazjum Nr 2 w Zespole Szkół Specjalnych Nr 3 w Aleksandrowie 

Kujawskim i sfinansować ciepły posiłek dla uczestników XII Mityngu Lekkoatletycznego „Zwinne 

Misie” dla dzieci i młodzieży – uczniów szkół specjalnych z terenu województwa kujawsko – 

pomorskiego za kwotę 600zł z dz. 926 rozdz. 92605 §4300.  

Czy są pytania, uwagi, inne propozycje? Nie widzę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Uczniowskiego Klubu Sportowego „Tążyna” przy 

Publicznym Gimnazjum Nr 2 w Zespole Szkół Specjalnych Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim 

 i postanowił sfinansować ciepły posiłek dla uczestników XII Mityngu Lekkoatletycznego „Zwinne 

Misie” dla dzieci i młodzieży – uczniów szkół specjalnych z terenu województwa kujawsko – 

pomorskiego za kwotę 600zł z dz. 926 rozdz. 92605 §4300.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 23 marca 2015r. znak: 

PS.3153.9.2015 wraz z wnioskiem Uczniowskiego Klubu Sportowego „Tążyna” przy Publicznym 

Gimnazjum Nr 2 w Zespole Szkół Specjalnych Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 17 marca 

2015r. w sprawie ufundowania ciepłego posiłku dla uczestników XII Mityngu Lekkoatletycznego 

„Zwinne Misie” dla dzieci i młodzieży – uczniów szkół specjalnych z terenu województwa 

kujawsko – pomorskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Oferta Stowarzyszenia „Partnerstwo dla Ziemi Kujawskiej” w sprawie wsparcia 

zadania pn. „Teatr łagodzi obyczaje – promocja teatru amatorskiego na terenie powiatu 

aleksandrowskiego” poprzez zakup sprzętu nagłaśniającego – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.5. Oferta Stowarzyszenia „Partnerstwo dla 

Ziemi Kujawskiej” w sprawie wsparcia zadania pn. „Teatr łagodzi obyczaje – promocja teatru 

amatorskiego na terenie powiatu aleksandrowskiego” poprzez zakup sprzętu nagłaśniającego. 

Na podstawie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie, na wniosek organizacji pozarządowej lub podmiotu wymienionego w art. 3 ust. 3 

ustawy, organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego uznając celowość realizacji 

zadania, może zlecić organizacji pozarządowej organizacji pozarządowej lub podmiotom 

wymienionym w art. 3 ust. 3 ustawy, z pominięciem otwartego konkursu ofert w tzw. trybie 
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uproszczonym, realizację zadania publicznego o charakterze lokalnym lub regionalnym, 

spełniającego łącznie następujące warunki: 

1) wysokość dofinansowania lub finansowania zadania publicznego przez organizację nie 

przekracza kwoty 10.000zł,  

2) zadanie publiczne ma być zrealizowane w okresie nie dłuższym niż 90 dni, 

3) w danym roku kalendarzowym ta sama organizacja nie może otrzymać łącznie więcej niż  

20 tys. zł dotacji w trybie z pominięciem otwartego konkursu ofert. 

Stowarzyszenie „Partnerstwo dla Ziemi Kujawskiej” złożyło ofertę w sprawie wsparcia zadania pn. 

„Teatr łagodzi obyczaje – promocja teatru amatorskiego na terenie powiatu aleksandrowskiego” 

poprzez zakup sprzętu nagłaśniającego. Celem zadania jest kultywowanie tradycji i teatru 

publicznego oraz zachęcanie społeczności lokalnych do tworzenia teatrów amatorskich w gminach.  

Po zapoznaniu się z ofertą Stowarzyszenia „Partnerstwo dla Ziemi Kujawskiej” w sprawie wsparcia 

zadania pn. „Teatr łagodzi obyczaje – promocja teatru amatorskiego na terenie powiatu 

aleksandrowskiego” poprzez zakup sprzętu nagłaśniającego, proponuję uznał celowość realizacji 

przedmiotowego zadania i zlecić jego realizację z pominięciem otwartego konkursu ofert w trybie 

uproszczonym oraz przeznaczyć na ten cel kwotę 1.350zł. 

Czy są pytania, uwagi, inne propozycje? Nie widzę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z ofertą Stowarzyszenia „Partnerstwo dla Ziemi Kujawskiej” w 

sprawie wsparcia zadania pn. „Teatr łagodzi obyczaje – promocja teatru amatorskiego na terenie 

powiatu aleksandrowskiego” poprzez zakup sprzętu nagłaśniającego, uznał celowość realizacji 

przedmiotowego zadania i postanowił zlecić jego realizację z pominięciem otwartego konkursu 

ofert w trybie uproszczonym oraz przeznaczył na ten cel kwotę 1.350zł. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu 23 marca 2015r. znak: 

PS.525.1.2015 wraz z ofertą Stowarzyszenia „Partnerstwo dla Ziemi Kujawskiej” w sprawie 

wsparcia zadania pn. „Teatr łagodzi obyczaje – promocja teatru amatorskiego na terenie powiatu 

aleksandrowskiego” poprzez zakup sprzętu nagłaśniającego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego dla nauczyciela zatrudnionego  

w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego 

dla nauczyciela zatrudnionego w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku. 

Wpłynął wniosek nauczyciela zatrudnionego w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku  

o przyznanie pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego. Wniosek spełnia wymagania formalne. 

W związku z tym, proponuję przyznać pomoc finansową z funduszu zdrowotnego dla nauczyciela 

zatrudnionego w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku w wysokości 1.050zł. 

Czy są pytania, uwagi, inne propozycje?  
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Pani Dorota Sobierajska – plan finansowy szkoły zostanie zwiększony o tę kwotę po dokonaniu 

przez Radę Powiatu zmian w budżecie powiatu.  

 

Pan Dariusz Wochna –  proponuję przyjąć mój wniosek z uwagą pani Skarbnik. Kto jest za? 

Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyznał pomoc finansową z funduszu zdrowotnego dla nauczyciela zatrudnionego 

w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku w wysokości 1.050zł oraz postanowił zwiększyć o tę 

kwotę plan finansowy szkoły po dokonaniu przez Radę Powiatu zmian w budżecie powiatu.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 24 marca 2015r. znak: 

PS.3032.11.2015 w sprawie przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego dla 

nauczyciela zatrudnionego w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Wnioski komisji Rady Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.7. Wnioski komisji Rady Powiatu. 

Komisja Finansowo – Budżetowa Rady Powiatu na posiedzeniu w dniu 23 marca 2015r. 

pozytywnie zaopiniowała następujące projekty uchwał Rady Powiatu wniesione pod obrady IV 

sesji Rady Powiatu: 

1) w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku, 

2) w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku za rok 2014, 

3) w sprawie przekazania środków na zakup samochodu oznakowanego dla Komendy Powiatowej 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim, 

4) w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze Powiatu 

Aleksandrowskiego, 

5) zmieniająca uchwałę nr II/42/2014 Rady Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2015, 

6) zmieniająca uchwałę nr II/43/2014 Rady Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2015 – 2034. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z opiniami Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu z dnia 23 marca 2015r. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu  

z dnia 23 marca 2015r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu na 

posiedzeniu w dniu 24 marca 2015r. zapoznała się z informacjami Starosty dotyczącymi: zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2014 – 2015, funkcjonowania przeprawy promowej  

w Nieszawie, pozyskiwania środków zewnętrznych przez powiat i powiatowe jednostki 

organizacyjne. 

Komisja proponuje, aby Zarząd Powiatu podjął działania związane z promocją promu w Nieszawie 

jako atrakcji powiatu oraz aby poczynił starania o wspólne pozyskanie środków zewnętrznych przez 

trzy powiaty i dwie gminy. 

Na tyle ile możemy to promujemy prom. Informacje na temat promu znajdują się w materiałach 

promocyjnych powiatu. Wniosek nie do końca jest sprecyzowany. Na posiedzeniu Komisji była 

mowa o zakupie nowego promu.  

 

Pan Wojciech Marjański – wniosek radnego pana Michała Włoszka był o lokowanie produktu, 

czyli tak naprawdę chodzi o zwrócenie się do firm, które chciałyby promować się na promie i z tego 

tytułu można by czerpać korzyści finansowe, które pozwoliłyby na zakup nowego, czy 

modernizacje obecnego promu. Zwracałem uwagę, że prom nie jest własnością powiatu, tylko 

Miasta Nieszawy. Zadaniem powiatu jest utrzymanie przeprawy promowej.  Rozmawialiśmy na 

temat współfinansowania przeprawy promowej przez Powiat Lipnowski i Powiat Toruński oraz 

dwie gminy. Musimy mieć jednak świadomość, że musi być zaangażowanie i chęci z drugiej strony 

również. My zabiegamy o współpracę z samorządami w tym zakresie, ale druga strona musi 

wykazać wolę jej podjęcia.  

 

Pan Dariusz Wochna – proponuję, żebyście upoważnili mnie do rozmów z Burmistrzem Nieszawy 

w tym zakresie. Prom jest własnością Nieszawy. W związku z tym, uważam, że należy rozmawiać 

w kwestii jego promocji z władzami Nieszawy. Zasugeruje, żeby Burmistrz wystąpił do firm  

z propozycją zamieszczenia na promie banerów reklamowych. 

 

Pan Wojciech Marjański – kiedyś prom był na naszej stronie internetowej, ale w poprzedniej 

kadencji władze Nieszawy zakwestionowały to i został z tej strony zdjęty. Jeżeli władze Miasta 

Nieszawy wyrażą zgodę to prom ponownie może zostać umieszczony na naszej stronie 

internetowej. 

 

Pan Piotr Marciniak – w poprzednich latach wystąpiono go gmin, nie wiem czy do 

przedsiębiorców również, z propozycją zamieszczenia na promie herbów gmin, odpłatnie. Miało to 

na celu promowanie gmin. Środki pozyskane w ten sposób są małe. Chcąc promować prom można 

wydać folder na temat promu i terenu wokół. W jego wydanie mogłyby włączyć się sąsiadujące 

samorządy. Zbiórka środków z reklam z przeznaczeniem ich na zakup nowej jednostki to proces 

bardzo długotrwały.  
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Pan Dariusz Wochna – jeśli Zarząd Powiatu się przychyli to spotkam się z Burmistrzem Nieszawy 

i przeanalizujemy możliwości promowania tego promu jako atrakcji powiatu. Poczekamy na odzew 

władz Nieszawy.  

 

Pan Piotr Marciniak – w zamyśle poprzednich władz miało być stworzenie gali branderowej na 

promie. 

 

Pan Lotfi Mansour – przyszłość przeprawy promowej zależeć będzie od budowy tamy na Wiśle. 

Na dzisiaj jest to zadanie powiatu, utrzymanie ciągłości komunikacyjnej. Jeśli tama zostanie 

wybudowana to ta ciągłość komunikacyjna automatycznie będzie. 

 

Pan Piotr Marciniak – wówczas prom pozostanie tylko jako atrakcja turystyczna. 

 

Pani Dorota Sobierajska – należy rozważyć również możliwości ubiegania się na ten cel o środki 

unijne w ramach jakiegoś programu? 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Po zapoznaniu się z wnioskami 

Komisji, proponuję upoważnić Starostę Aleksandrowskiego do rozmów z Burmistrzem Nieszawy  

w sprawie podjęcia działań związanych z promocją promu jako atrakcji powiatu i pozyskiwaniem 

środków zewnętrznych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskami Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej 

Rady Powiatu z dnia 24 marca 2015r. 

 

Zarząd Powiatu, upoważnił Starostę Aleksandrowskiego do rozmów z Burmistrzem Nieszawy  

w sprawie podjęcia działań związanych z promocją promu jako atrakcji powiatu  

i pozyskiwaniem środków zewnętrznych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja wnioskuje o przedstawianie projektów uchwał Rady Powiatu 

zmieniających uchwałę budżetową, każdorazowo, celem zapoznania się. 

Proponuję zająć stanowisko, że zgodnie z zakresem działania komisji stałych Rady Powiatu 

opiniowanie zmian do budżetu należy do Komisji Finansowo – Budżetowej, natomiast jeżeli 

przewodniczący pozostałych komisji uwzględnią w porządku posiedzenia zapoznanie się  

z projektem uchwały zmieniającej budżet to Starosta, w imieniu Zarządu oraz Skarbnik Powiatu 

przedstawią go. Nie ma podstaw, żeby Komisja Mienia opiniowała projekt tej uchwały, ale jeśli 

chce się zapoznać to zawsze możemy przedstawić go Komisji. Nie powinno się dublować zadań 

komisji stałych Rady. Poza tym, jeśli radni są zainteresowani pracą w Komisji Finansowo – 

Budżetowej to nic nie stoi na przeszkodzie, żeby złożyli akces pracy w niej do Przewodniczącej 

Rady i wówczas Rada Powiatu może powoła ich do pracy w tej komisji. Czy są pytania, uwagi, 

inne wnioski? Nie widzę. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji o przedstawianie na jej posiedzeniu projektów 

uchwał Rady Powiatu zmieniających budżet powiatu i stoi na stanowisku, że zgodnie z zakresem 

działania komisji stałych Rady Powiatu opiniowanie zmian do budżetu należy do Komisji 

Finansowo – Budżetowej, natomiast jeżeli przewodniczący pozostałych komisji uwzględnią  

w porządku posiedzenia zapoznanie się z projektem uchwały zmieniającej budżet to Starosta,  

w imieniu Zarządu oraz Skarbnik Powiatu przedstawią go. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu z dnia 23 marca 2015r., stanowią załącznik 

do protokołu. 

Wnioski Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu z dnia 24 marca 

2015r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia zasad udzielania 

dofinansowania osobom niepełnosprawnym ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych zadań z zakresu rehabilitacji społecznej od 2015r. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

przyjęcia zasad udzielania dofinansowania osobom niepełnosprawnym ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych zadań z zakresu rehabilitacji społecznej od 2015r. 

Proszę pana Wicestarostę o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Wojciech Marjański – co roku ustalane są zasady udzielania dofinansowania osobom 

niepełnosprawnym ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

zadań z zakresu rehabilitacji społecznej, po zapoznaniu się z wysokością środków przeznaczonych 

na ten cel. Co roku pojawia się ten sam problem, ograniczone środki finansowe. Skromność tych 

środków finansowych wymusza, żeby te zasady były coraz bardziej rygorystyczne. Zasady 

udzielania dofinansowania obejmują zadania: likwidacja barier architektonicznych,  

w komunikowaniu się i technicznych, w związku z indywidualnymi potrzebami osób 

niepełnosprawnych, oraz zaopatrzenie w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 

pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnych na podstawie odrębnych przepisów, a także 

dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach 

rehabilitacyjnych. 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie stara się tak opracować przedmiotowe kryteria, żeby były 

one jasne oraz, żeby zadowolić jak największą grupę osób, bo wszystkich się niestety nie da.  

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie 

przyjęcia zasad udzielania dofinansowania osobom niepełnosprawnym ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych zadań z zakresu rehabilitacji społecznej od 2015r. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie przyjęcia zasad udzielania dofinansowania osobom 

niepełnosprawnym ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

zadań z zakresu rehabilitacji społecznej od 2015r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

23 marca 2015r. znak: RS.60.4.2.2015 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

przyjęcia zasad udzielania dofinansowania osobom niepełnosprawnym ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych zadań z zakresu rehabilitacji społecznej od 

2015r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Informacja przewodniczącej komisji przetargowej o przeprowadzonym postępowaniu 

przetargowym na „Budowę Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim” 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.9. Informacja przewodniczącej komisji 

przetargowej o przeprowadzonym postępowaniu przetargowym na „Budowę Centrum 

Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Proszę pana Wicestarostę o przedstawienie informacji. 

 

Pan Wojciech Marjański – komisja przetargowa przedkłada protokoły komisji przetargowej nr 1  

z dnia 8 marca 2015r., z otwarcia ofert i nr 2 z dnia 24 marca 2015r. Zostały złożone dwie oferty tj. 

VENLO Sp. z o.o. z Bolechowic na kwotę 1.244.815,88zł i Przedsiębiorstwa Wielobranżowo 

Usługowo – Produkcyjnego „PRZEMBUD” Sp. z o.o. z Włocławka na kwotę 1.950.000,00zł. 

Termin wykonania i gwarancja jakości w obu ofertach takie same. W trakcie oceny spełnienia 

warunków udziału w postępowaniu stwierdzono brak pewnych dokumentów. Komisja wezwała do 

uzupełnienia dokumentów. Wymagane dokumenty zostały złożone w wyznaczonym terminie.  

Komisja wznowiła pracę i przystąpiła do ponownej oceny ofert. Komisja stwierdziła, że obie oferty 

odpowiadają wszystkim wymaganiom określonym w specyfikacji i żadna nie podlega odrzuceniu. 

Jako najkorzystniejsza została oceniona oferta VENLO Sp. z o.o. z Bolechowic. 

Komisja informuje, że cena najkorzystniejszej oferty VENLO Sp. z o.o. z Bolechowic przewyższa 

kwotę jaką zamawiający może przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia. Zamawiający zamierza 

przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia kwotę 800.000zł, a cena najkorzystniejszej oferty 

wynosi 1.244.815,88zł.  

 

Pan Dariusz Wochna – zwracam uwagę, że to już jest czwarty przetarg. Musimy teraz podjąć 

decyzje, bo przy takich środkach zabezpieczonych w budżecie 800.000zł nie jest możliwe 

wykonanie tego zadania. W projekcie uchwały zmieniającej budżet, którą wnieśliśmy pod obrady 

IV sesji zaproponowaliśmy zwiększenie na to zadanie środków o 500.000zł. Jeśli Rada Powiatu 

przychyli się do tego to będziemy mogli zatwierdzić ten przetarg i zawrzeć umowę z wykonawcą. 

Sesja odbędzie się 27 marca br. Czas nagli w sensie samego wykonawstwa tego zadania. Na ten cel 

pozyskaliśmy środki zewnętrzne. Jeżeli Rada nie wyrazi zgody na zwiększenie środków to 

wówczas musielibyśmy odstąpić od realizacji tego zadania.  
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Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Po zapoznaniu się z protokołami komisji przetargowej nr 1  

z dnia 18 marca 2015r. i nr 2 z dnia 24 marca 2015r. z przeprowadzonego postępowania 

przetargowego na „Budowę Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim” i w związku z tym, że cena najkorzystniejszej oferty VENLO  

Sp. z o.o. z Bolechowic - 1.244.815,88zł. przewyższa kwotę jaką zamawiający może przeznaczyć 

na sfinansowanie zamówienia proponuję wystąpić do Rady Powiatu o zwiększenie środków na 

realizację przedmiotowego zadania o 500.000zł, natomiast decyzję  o akceptacji wyniku przetargu  

i zawarciu umowy z wykonawcą zadania podjąć dopiero po zwiększeniu środków przez Radę 

Powiatu. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z protokołami komisji przetargowej nr 1 z dnia 18 marca 2015r.  

i nr 2 z dnia 24 marca 2015r. z przeprowadzonego postępowania przetargowego na „Budowę 

Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” i w związku  

z tym, że cena najkorzystniejszej oferty VENLO Sp. z o.o. z Bolechowic - 1.244.815,88zł. przewyższa 

kwotę jaką zamawiający może przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia postanowił wystąpić do 

Rady Powiatu o zwiększenie środków na realizację przedmiotowego zadania o 500.000zł. Zarząd 

Powiatu, podejmie decyzję  o akceptację wyniku przetargu i zawarciu umowy z wykonawcą zadania 

po zwiększeniu środków przez Radę Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja przewodniczącej komisji przetargowej z dnia 24 marca 2015r. znak: Rz.272.2.2015  

o przeprowadzonym postępowaniu przetargowym na „Budowę Centrum Dydaktycznego przy 

Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 
 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do spraw różnych.  

 

Pan Lotfi Mansour – chciałem poruszyć kwestię wykonania chodnika w Słomkowie  

i zabezpieczenia na ten cel środków finansowych.  

 

Pan Dariusz Wochna – rozmawiałem z Wójtem Aleksandrowa Kujawskiego w tej sprawie  

i uznaliśmy, że na dzisiaj ważniejszy jest remont drogi Opoki - Zduny. Gmina Aleksandrów 

Kujawski będzie partycypowała w kosztach tego przedsięwzięcia w wysokości 25.000zł. Podczas 

spotkania z wójtami, rozmawialiśmy na temat oczekiwań co do naprawy, remontów dróg w każdej 

gminie. Chodnik w Słomkowie też był wymieniany. Po rozmowie z Wójtem Gminy Aleksandrów 

Kujawski zdecydowaliśmy, że remont drogi Opoki – Zduny jest ważniejszy, tam jest zatoka 

przystankowa, ta droga jest w bardzo złym stanie. Natomiast chodnik w Słomkowie będziemy robili 

w perspektywie. W Gminie Aleksandrów Kujawski jest tych przedsięwzięć dość dużo, 

powiedziałbym, że nawet najwięcej w porównaniu do pozostałych gmin. Mamy w zadaniach 

inwestycyjnych ujętą drogę Ciechocinek – Otłoczyn, przygotowujemy dokumentację na drogę 

Żyrosławice – Przybranowo i dochodzi kolejne zadanie remont drogi Opoki – Zduny.  
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Wybierając między dwoma zadaniami chodnik w Słomkowie i remont drogi Opoki – Zduny, 

zdecydowaliśmy o remoncie drogi Opoki – Zduny. 

 

Pan Lotfi Mansour – chodzi o wykonanie dokumentacji projektowej. 

 

Pan Wojciech Marjański – nie, chodzi o wykonanie remontu tej drogi, położenie nakładki. Jeżeli 

chodzi o chodnik w Słomkowie to były wnioski, żeby zabezpieczyć środki na dokumentację. 

Sytuacja jest tam o tyle skomplikowana, że nie ma miejsca na budowę chodnika, a poza tym, trzeba 

by budować kolektory i na bazie tego miejsca można by budować chodnik. Koszt tego zadania ok. 

300.000zł.  

 

Pan Dariusz Wochna – Gmina Aleksandrów Kujawski w tym przedsięwzięciu też chce 

partycypować kwotą rzędu 20.000 – 30.000zł. Koszt zadania to ok. 300.000zł. Chodnik 

rzeczywiście jest tam potrzebny, ale nie jest to zadanie najpilniejsze. Nie mogę założyć, że w 2016 

roku wykonamy to zadanie, ponieważ jeśli wykonana zostanie dokumentacja na drogę Przybranowo 

– Żyrosławice to trzeba będzie poszukać pieniędzy na realizację tej inwestycji.  

Potrzeb jest dużo, ale podczas rozmów z wójtami, burmistrzami, wybieraliśmy w każdej gminie 

takie przedsięwzięcie, które były wymieniane przez władze gmin. 

 

Pan Lotfi Mansour – jeżeli nie ma dokumentacji projektowej to żadna gmina, ani powiat nie może 

starać się o dofinansowanie zadania.  

 

Pan Wojciech Marjański – w miesiącach letnich będziemy zwracać się do gmin o możliwość 

uwzględnienia w swoich budżetach środków w wysokości 30% kosztów remontów dróg 

powiatowych. Może wówczas Gmina Aleksandrów Kujawski zadeklaruje wolę wykonania 

dokumentacji na budowę chodnika w Słomkowie, a my byśmy szukali środków na wykonanie tego 

przedsięwzięcia.  

Na komisjach padają głosy radnych, że zaproponowany przez Zarząd Powiatu podział środków i tak 

jest nierówny. 

 

Pan Dariusz Wochna – trzeba mierzyć siły na zamiary. Nie sztuka jest zrobić samą dokumentację, 

a możliwości samej realizacji będą jakie będą. Dokumentacja Ujma Duża – Nieszawa leży, 

dokumentacja na Turzno – Brzeźno jest, teraz będzie trzecia dokumentacja Żyrosławice – 

Przybranowo. Będzie robiona dokumentacja na archiwum dla Starostwa Powiatowego bo jest 

niezbędne. Musimy jakąś gradację przyjąć. Droga Zduny – Opoki była wymieniana w rozmowach  

z Wójtem Gminy Aleksandrów Kujawski. W rozmowach uczestniczył radny pan Arkadiusz 

Świątkowski, radny pan Zbigniew Białkowski i radna pani Małgorzata Wdowczyk.  Droga ta 

wymieniana była jako bardzo ważna. Naszym zdaniem, porównując chodnik w Słomkowie i tą 

drogę to na pewno ważniejsza jest droga Zduny – Opoki. Remont tej drogi przyczyni się do 

poprawy bezpieczeństwa. Nie mówię, że chodnika w Słomkowie nie zrobimy, ale trudno 

powiedzieć kiedy.  

Początkowo jak rozmawialiśmy miało to być utwardzenie ciągu pieszego. Po wizji lokalnej, 

okazało się, że to nie jest takie proste. Nie ma miejsca na chodnik. To podraża koszty. Moim 

zdaniem wydawać 300.000zł na chodnik mija się z celem, wolę za te środki zrobić nakładkę. 

Zobaczymy w perspektywie. Na razie mamy przedsięwzięcia w każdej gminie. Było to ustalane  

z wójtami. Myślę, że idzie to w dobrym kierunku.  
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Potrzeb zawsze jest więcej niż jesteśmy w stanie zrobić. Nie wykluczamy realizacji tego zadania, 

ale poczekajmy, zobaczymy jak to wszystko się rozwinie.   

 

Pan Piotr Marciniak – może gmina przygotowałaby dokumentację.  

 

Pan Lotfi Mansour – trzeba wrócić do tego tematu. 

 

Pan Dariusz Wochna – na ostatnim posiedzeniu, przy omawianiu projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze Powiatu 

Aleksandrowskiego, członek Zarządu Powiatu pan Lotfi Mansour wniósł o wykreślenie w §3 ust. 5 

pkt 4 załącznika do projektu uchwały wyrazów „jeżeli prace wymagają takiego pozwolenia”. 

Przepis ten stanowił, że do wniosku o udzielenie dotacji należy dołączyć pozwolenie na budowę, 

jeżeli prace wymagają takiego pozwolenia. W związku z tym, że wszystkie prace konserwatorskie 

wymagają pozwolenia na budowę, wniósł o wykreślenie sformułowania „jeżeli prace wymagają 

takiego pozwolenia”.  

Poprosiłem o opinię w tej sprawie Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa, która 

stwierdziła, że zapis jest w pełni zasadny, bo zabytkami są nieruchomości, jak i zabytki ruchome. 

Rzeczy ruchome, jako zabytki nie podlegają reglamentacji przepisów Prawa budowlanego, lecz 

wymagają pozwolenia na prace konserwatorskie, restauratorskie właściwego wojewódzkiego 

konserwatora zabytków. Stanowisko Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa zostało 

państwu przedłożone.  

 

Pan Piotr Marciniak – od czerwca zmienia się ustawa Prawo budowlane, być może w tym 

zakresie również.  

 

Pan Dariusz Wochna – proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu zapoznał się  

z przedmiotowym stanowiskiem. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się ze stanowiskiem Naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa dot. zapisu zawartego w §3 ust. 5 pkt 4 „Zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych 

na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Stanowisko Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 24 marca 2015r. dot. zapisu 

zawartego w §3 ust. 5 pkt 4 „Zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na obszarze Powiatu 

Aleksandrowskiego”. 
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Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

Nie widzę.  

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Pan Dariusz Wochna – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:45. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


